
وزیر بهداش��ت پس از چند وقتی که از آخرین حرف 
جنجالی اش گذشته و دلش برای این جور ویدئوهای 
خودش تنگ شده بود، نهایتاً هفته قبل یک کیس مناسب را گیر آورد 
و به شکل موفقیت آمیزی حرفِ بازدیدخورش را به وی زد تا نشان دهد 

هنوز هم ستاره کابینه است!

 پیشرفت وزیر!
مکالمه آقای قاضی زاده هاش��می با پیرمردی در بیمارستان بجستان 
یک س��ر و گردن از کلیپ های قبلی بالاتر بود و نشان داد که جناب 
وزیر هنوز در اوج است و تازه روند رو به رشد هم دارد! این بار شوخی 
وی با پیرمرد بجستانی که داشت از مشکلات و هزینه های درمانش 
گلایه می کرد، حاوی جذابیت های دیگری هم بود که از موارد قبلی 

خاص ترش می کرد!
حالا که شوخی آقای قاضی زاده گرفته و این همه بازدید و واکنش به 
همراه آورده است، بد نیست همین الگو را برای دیدارهای بعدی هم 
اس��تفاده کند. اگر با مجوز وزیر بهداشت می توان به جای فیزیوتراپی 
خوددرمانی کرد و ایشان به صراحت به بیمار اعلام کرده اند که خودت 
محل مورد نظر را بمال و حوله گرم رویش بگذار)!( پس در موارد دیگر 
هم به تبع همین حکم می ش��ود تجویز کرد. به عنوان مثال به جای 
رفتن به دندانپزشکی خودت انبردست را بردار و دندان را بکش بیرون! 
یا به جای پیوند کلیه خودت یک دست قلوه پیدا کن و بگذار جای قبلی! 
یا مثلًا به جای گچ گرفتن دست شکسته خودت استخوان را تکان بده 
تا جا بیفت��د! خلاصه اینکه خودت هر کاری دوس��ت داری بکن فقط 
وقت وزیر عزیز را نگیر که ممکن است یکی از آن شوخی های مثبت 

هجده اش را نثارت کند!

 اعتراف منتقدان
این ویدئوی کوتاه م��ا را به یاد آثار قبلی س��تاره کابینه انداخت. یکی 
از موارد مربوط به شهرس��تان ب��دره و بذلِ عنوان »بی ش��عوری« به 
فرمان��دار آن منطقه بود که خیلی س��ر و ص��دا به پا ک��رد. آن روزها 
انتقادهای فراوانی به فیلم مذکور شد ولی آقای قاضی زاده درست مثل 
فوق ستاره های اسطوره ای، بدون توجه به منتقدان راه خودش را ادامه 
داد و به اینجا رسید. حالا همان قلم به دستان منتقد آن روز ناچار زبان 
به اعتراف گشوده اند که »بابا تو دیگه کی هستی؟! اگر ما می دانستیم 
که تا اینجاها پیش م��ی روی اصلًا از آن یک کلمه بی ش��عورِ ناقابل 

ناراحت نمی شدیم!«

 خاطره خوش از فیزیوتراپی!
آقای قاضی زاده هاش��می یک وئدیوی معروف دیگ��ر هم از خود به 
یادگار گذاشته اند و آن هم بیان: »من هیچ خاطره خوشی از خبرنگاران 
ندارم!« است. ولی حالا با درآمدن ویدئوی شوخی با پیرمرد بجستانی 
و دیدن خوشحالی و خوش خندگی وزیر محترم بعد از مزاح با پیرمرد، 
خیالمان آسوده شد که ایشان لااقل با پیرمردهای نانوا و بجستانی ها 
و بیماران فیزیوتراپی خاطره خوش دارن��د و از این به بعد هر وقت نام 
فیزیوتراپی یا بجس��تان یا نانوایی به گوش��ش بخورد یاد این خاطره 

خواهد افتاد و خوش و خرم خواهد شد!

 شوخی خطرناک
جناب مس��تطاب وزیر بهداش��ت، پس از دادن نس��بت »مزدور« به 
خبرنگاران نیز در صدر اخبار و واکنش ها قرار گرفته بود. اتفاقاً همان 
خبرنگاران مزدور این روزها با شنیدن شوخی نیشدار آقای قاضی زاده، 
خوشحال هستند که ایش��ان را در حالت عصبانیت ملاقات کرده اند و 
صرفاً همین کلام را شنیده اند، خوب شد که ایشان را در حالت شادی و 
سرحال بودن ملاقات نکرده اند که آن وقت قضیه خطرناک می شد و 

ممکن بود سر شوخی را باز کند و حیثیتشان را بر باد دهند!

 خودتان رأی دادید
اما در مجموع قضیه خیلی هم جدی نیس��ت. به هر حال به قول خود 

آقای قاضی زاده هاشمی همین است که هست، خودتان رأی دادید!
حالا که خودتان رأی دادید، خودتان هم باید بمالید و خودتان هم باید 
بکشید و خودتان هم باید بزنید! )اشاره به مثال های فوق الذکر( این هم 
از جمله فرمایشات پربازدید این بزرگوار در هفته های اخیر بوده است. 
در کل س��خنان آقای قاضی زاده طلاست، شوخی شان هم طلاست، 
فحش و ناسزایشان هم طلاست، تحلیل سیاسی شان هم طلاست و 

هر اقدام ایشان یک درس است برای ما.
شما اقدامات ایشان را با بعضی از وزرا که میکروفون خبرنگار را پرتاب 
می کنند اگر مقایسه کنید، خودتان دستگیرتان می شود که با چه وزیر 
بافرهنگ و کمالاتی مواجه هستید. هر چه باشد ایشان هنوز نگفته اند 

»خبرنگار باید یک جُو عقل داشته باشد!«

 پیرمرد خوب شد!
در پایان از وزی��ر بافرهنگ و کمالاتمان تقاضا داریم از ش��وخی ما با 
خودشان ناراحت نشوند و اگر احیاناً نکته ای بود که به ایشان برخورد 
به فیزیوتراپی جهت التیام مراجعه فرمایند و اگر نتوانستند بروند روی 
محل مورد نظر حوله گرم گذاشته و مالش دهند تا خوب شود. پیرمرد 

بجستانی که این کار را کرد و خوب شد!
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پاسخ حکیمانه وزیر بهداشت به بیماران فقیر عاجز از فیزیوتراپی:

 آقای قاضی زاده! اگر از شوخی ما دردت گرفت رویش حوله گرم بگذار!

خودتان رأی دادید خودتان هم بمالید!

کنسرو کمیاب ش��ده اس��ت. علت آن را احتکار خانگی می دانند. 
خریدهای کلان تجار کشورهای همسایه به دلیل سقوط ارزش 
پول ملی را نیز یکی از دلایل گرانی و کمیابی غذاهای کنسروی ذکر کرده اند. در 
همین زمینه نظر برخی از شخصیت ها را درباره معضل کنسرو پرسیدیم ولی جوابمان 

را ندادند! به همین خاطر خودمان از قولشان جواب دادیم که حاصلش شد این:
 محمود صادقی: فاجعه است. چرا دولت مقابل لغو کنسروها ایستادگی نمی کند؟ 
اگر باز هم کنس��روها را لغو کنند من لیست محتویات کنس��رو لوبیاچیتی را افشا 

می کنم تا حالتان به هم بخورد!
 علی مطهری: همه این مشکلات به دلیل عدم رفع حصر است. اصلًا منصفانه 
نیست که یک سری خوراکی بی گناه را چند س��ال توی قوطی نگهداری کنیم و 
در حصر بگذاریم. الان مطالبه مردم رفع حصر است به خاطر همین کارتن کارتن 

کنسرو می خرند و آزادشان می کنند!
 وزیر صنعت: این موضوع به ما ارتباطی ندارد. ما فقط روی قوطی ها نظارت داریم 
و کاری نداریم تویش چی می ریزند. توزیعش هم که به عهده ما نیست. گذشته از 

این ها من خودم فعلًا نمی دانم وزیر هستم یا نیستم!
 وزیر بهداشت: وزارت بهداش��ت دخالتی در قیمت و بازار محصولات کنسروی 
ندارد، کارشناسان ما فقط کنسروها را بو می کنند که از نظر بهداشتی مشکل نداشته 
باشد. توصیه ام به مردمی که کنسرو گیرشان نمی آید این است که خودشان کنسرو 

درست کنند!
 وزیر کشاورزی: آخه چه ربطی به من دارد؟ اگر مزرعه کنسرو داشتیم و مشکل 
ایجاد می شد من جوابگو بودم. ولی کنسرو که محصول کشاورزی نیست! چرا به 
من گیر داده اید؟ حالا درست است که توی بیشتر کنسروها محصولات کشاورزی 
وجود دارد ول��ی آدم که نباید توی ه��ر چیزی کنکاش کند! بروی��د من کارهای 

مهم تری دارم، وقتم را تلف نکنید.
 وزیر کنس��روجات: به من هم ارتباطی ن��دارد عزیزم! حالا اس��م وزارتخانه ما 
کنسروجات است ولی این اسم یک کمی غلط انداز است. وظیفه ما صرفاً پیشنهاد 
دادن محصولاتی است که به درد کنسروکردن می خورند. مثلًا الان داریم روی 
یک لیس��ت جدید کار می کنیم که در آینده کنسروش��ان تهیه شود. مثل کنسرو 
مدیران، به ویژه ذخایر کشور نظیر کنسرو صفدر حسینی، کنسرو آقای نعمت زاده، 
کنسرو جناب نوبخت، کنسرو جهانگیری و سایر سرمایه های مدیریتی کشور که ما 
را به این نقطه رسانده اند کار می کنیم که این عزیزان ماندگاریشان زیاد شود. ولی 

با این احوال قضیه کمبود کنسروهای غذایی به ما مربوط نیست!
 رئیس ستاد مقابله با کمبود کنسروهای مواد غذایی: اتفاقاً قضیه به ما هم مربوط 
نیست. کار ما صرفاً مقابله با کمبود کنسروها است که آن کار را هم داریم می کنیم. 
در جلسات ستاد تمام وقت مان را روی مقابله با کمبود کنسرو می گذاریم. اما اینکه 
کنسرو در بازار کمیاب شده و گران شده باشد دیگر دست ما نیست! ما مقابله خودمان 
را در جلسات می کنیم و اسنادش هم موجود است. یعنی هیچ کس نمی تواند بگوید ما 

مقابله نمی کنیم. هر کس چنین ادعایی کند ما مقابلش می ایستیم!
 سخنگوی دولت: این شایعه ای که مطرح شده مبنی بر اینکه علت کمبود کنسرو 
این است که همراهان ریاس��ت محترم جمهوری در سفر به نیویورک تعدادشان 
زیاد بوده و چون از خوردن غذای امریکایی اجتناب دارند مقدار زیادی کنس��رو با 
خودشان برده اند، کذب محض اس��ت. اولًا همراهان رئیس جمهور محترم 6 نفر 
بیشتر نیستند. ثانیاً اکثرشان هم غذاهای امریکایی را خیلی دوست دارند و دلیلی 
ندارد کنس��روهای بی مزه را با خودش��ان ببرند آنجا. ثالثاً بن��ده کل ماجرا و حتی 
مصاحبه خودم را نیز تکذیب می کنم. چون اصلًا دولت سخنگو ندارد که قرار باشد 
مصاحبه کند و چیزی را تکذیب کند. اصلًا من کی هستم؟ کی من را آورده اینجا؟ 

با کی کار دارم؟! آهاااااای...!
  

خب خوانندگان محترم، ملاحظه فرمودید که چیزی از مصاحبه مسئولان درنیامد 
و معلوم نشد مشکل از کجاست و کی حل می شود. توصیه ما این است که تا اطلاع 
ثانوی اگر به کنسرو احتیاج پیدا کردید و در فروشگاه های سطح شهر پیدا نکردید، به 
گنجه و کابینت آشپزخانه خود مراجعه فرمایید و علی الحساب یک قوطی از ذخایر 
استراتژیک خودتان را مصرف فرمایید تا ببینیم بعد چه می شود! به اصغرآقا صاحب 
سوپرمارکت محل هم بسپارید که هر وقت معضل حل شد و کنسرو برگشت، دو تا 

کارتن برای شما کنار بگذارد!

راه حل کمبود کنسرو مواد غذایی چیست؟

 مدیران موفق را کنسرو کنیم!
 اعتراض محمود صادقی به لغو کنسروها

معضل کنسروی

بی بی سی فارس��ی درباره متن اخبار منتش��ره اش از جنایت اهواز 
توضیح داد:

»از طرف مقام های ایران حادثه »تروریستی« خوانده شده است، 
اما بی بی سی به دلیل نبود اجماع برسر تعریف این کلمه، از »حمله« 

استفاده می کند.«
شاید ما اش��تباه می کنیم و محکوم کردن این جنایت توسط اکثر 
مقامات کشورها و ش��خصیت ها و گروه ها معنایش اجماع نیست! 
شاید هم منظور بی بی سی، اجماع در تحریریه خودش بوده است! 
از طرف دیگر این توضیح بدان معناست که بر سر استفاده از کلمه 
»حمله« اجماع شده است. وقتی جلس��ه تحریریه بی بی سی را در 
حال تلاش برای اجماع تصور می کنم یک چنین چیزی به ذهنم 

می آید:
- ما نمی توانیم از کلمه تروریستی استفاده کنیم چون خوبیت ندارد 

که اجماع کنیم! بهتر است از کلمه حمله استفاده کنیم.
- ولی روی حمله هم اجماع نیست. از کجا معلوم که حمله باشد؟ 

شاید داشتند دفاع می کردند!
- یعنی بگوییم در جریان دفاع مس��لحانه ده ها نفر کشته و زخمی 

شدند؟ آدم یاد دفاع های علی انصاریان می افتد!
- خب می توانیم از واژه عملیات گلوله درکنی استفاده کنیم! بگوییم 

یک گروه مسلح به عملیات گلوله درکنی پرداختند!
- این منظور را نمی رساند. بهتر است بگوییم آنها به آزادسازی گلوله 

پرداختند! این طوری مفهوم آزادی هم در خودش مستتر است!
- بعدش ژیار گل را می فرس��تیم روی آنتن که گ��زارش دهد: در 
حالی که اعضای این گروه با استفاده از حقوق بشری خود مشغول 
آزادسازی گلوله در س��رزمین های آبا و اجدادی خویش، به چهار 
جهت اصلی بوده اند، نیروهای مسلح جمهوری اسلامی به همراه 
عده ای مزدور خودشان را بر س��ر راه آزادی قرار دادند و به خوردن 

گلوله ها مشغول شدند!
- اجماع شد، مبارکه!

بی بی سی: عملیات آزادسازی گلوله در اهواز

اجماع شد!

نمک بر زخم متحولین نظام سلامت!

محمدعلی رجبی

حمایت آل سعود از تروریست های تجزیه طلب

سجاد جعفری


